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Beste ouders, 

Pasen 

Vandaag hebben we het paasfeest gevierd op school. Het was een fijne dag met 

eerst het traditionele eieren zoeken door de kleuters, een heerlijke paasmaaltijd 

voor alle kinderen, verzorgd door de ouderraad en aansluitend de paasviering met 

het opstandingsverhaal van Jezus. Best moeilijk om dit 

verhaal goed te begrijpen, maar door met kinderen in 

gesprek te gaan hopen we de kinderen dit belangrijke 

verhaal uit de bijbel toch mee te geven. 

We hebben gezongen en het feest van het nieuwe 

leven gevierd. Dit past ook mooi bij de lente. 

Om 13.30 uur waren de kinderen vrij. De vakantie 

duurt t/m maandag 10 april. 

 

 

 

Een impressie van 

de paasmaaltijd: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

In groep 2 was het deze week ook een keer “Eierdag". De kinderen lieten het zich goed smaken! 

 

 

Geboortes 

Weer heuglijk nieuws: er zijn de afgelopen periode 2 baby's geboren: 

Mick Lamberink is op 10 maart geboren. Hij is het broertje van Vince 

in groep 1. Afgelopen week is Maaike Mulder geboren. Zij is het zusje 

van Jasmijn in groep 2. 

Beste families, van harte gefeliciteerd met de geboorte van jullie 

zoon/dochter en we wensen jullie veel geluk toe met dit nieuwe 

leven. Vince en Jasmijn (en Iwan), zorg maar goed voor jullie kleine 

broertje/zusje.  

 

Verkeersexamen 

Dit is weer achter de rug. Toch altijd wel een beetje spannend. Voor het theoretische deel moest een 

aantal kinderen een herexamen doen en bij het praktische deel was er helaas 1 leerling ziek. 

De verkeersdiploma's konden we uiteindelijk deze week 

meegeven aan alle geslaagde kinderen. Gefeliciteerd! Fijn! 

Dit jaar heeft groep 7 en 8 het verkeersexamen gedaan; In de 

toekomst gaan we dus het verkeersexamen afnemen in groep 

7. Daarom willen we bij activiteiten ook vaker op de fiets gaan, 

zodat ze het deelnemen aan het verkeer op de fiets beter 

onder de knie krijgen, ook in nieuwe situaties. 

 

 

 



 

Activiteiten 

Er zijn de afgelopen periode  weer verschillende leuke activiteiten geweest: excursies in het kader 

van techniek, voorstellingen in de Voorveghter, bezoek Kamp Westerbork en natuurlijk de grote 

rekendag. Op Parro kunt van de groepen van uw kinderen foto's en verslagjes lezen. 

De grote rekendag was ook weer bijzonder geslaagd. Alle kinderen waren met rekenopdrachten en 

samenwerkingsopdrachten aan de slag op een originele manier. We vonden het fijn dat ouders, 

opa's en oma's een kijkje konden nemen. Een zeer geslaagde activiteit. 

 

 

 

 

 

 

 

 

De verjaardag van juf Doret was ook een groot succes. Een 

mooie “65-jarige- opblaaspop" op het plein, veel muziek en 

zang en leuke spelletjes in de gymzaal met mooie 

zelfgemaakte cadeaus door de kinderen. De juf was blij 

verrast. 

 

 

 

Nieuwbouw 

Dagelijks kun je zien dat er vorderingen 

worden gemaakt. De kinderen gaan af 

en toe een kijkje nemen. Interessant 

en leerzaam voor de kinderen om zo'n 

bouwproces te kunnen volgen. Wat 

betreft de overlast mogen we nog niet 

klagen, behalve wanneer er geboord 

wordt...maar ja, dat hoort erbij. We 

hopen op straks een mooi resultaat.  



 

Briefjes 

De afgelopen weken hebben we verschillende briefjes uitgedeeld aan de kinderen betreffende 

verschillende activiteiten in de buurt: 

• City-run 

• Avondvierdaagse 

• Luttens Pyjama-party. 

 

Bovengenoemde activiteiten gaan niet van school uit, school is slechts ’doorgeefluik’;  onze kinderen 

kunnen natuurlijk wel meedoen. Soms helpt onze ouderraad. Wanneer u vragen heeft wordt u 

verzocht contact op te nemen met de betreffende contactpersonen. 

Over de avondvierdaagse het volgende bericht van de ouderraad:  

De ouderraad-ouder van iedere klas coördineert het één en ander voor de Avond4daagse via een 

WhatsApp-groep. Op die manier kan er per klas in beeld gebracht worden welke kinderen en ouders, 

welke avond meelopen.   

 

• Bij dit Fonteintje treft u ter informatie ook een flyer aan, bestemd voor de leerlingen van 

groep 8. Dit gaat over een “Goede flow naar het VO".  

 

 

20 april: Inspectiebezoek t.a.v. de leerlingenzorg 

 

 

Koningsspelen 21 april 

 

Jazeker, wij doen ook mee! 

We starten op 21 april allemaal op school met het Koningsontbijt. De bovenbouwkinderen komen op 

de fiets. Daarna gaan de kleuters spelletjes doen op het schoolplein, groep 3 en 4 gaat de traditie 

van eerder weer oppakken: Spelletjes op het mooie terrein bij basisschool De Wegwijzer in 

Schuinesloot en de bovenbouwgroepen vermaken zich op sportpark De Kei met sport en spel. Via de 

Parro app heeft u hier al meer over kunnen lezen. We zijn nog op zoek naar begeleiders. 

Groep 1-4 is om 12.00 uur vrij; groep 5-8 is om ongeveer 14.15 uur vrij. Zij fietsen dan zelfstandig 

weer naar huis. 



 

 

Vervolg ouderenquête 

Er zijn nog enkele vragen niet beantwoord. Hierbij het laatste deel: 

De onderstreepte vraag/opmerking is afkomstig van een ouder, het schuingedrukte is onze reactie. 

• Vraag om een koekjesdag in te voeren en om kinderen niet te streng aan te spreken op 

datgene wat ze in hun broodtrommel hebben. 

We hebben al vele jaren een ‘gezondheidsbeleid’. Toen we “Fruitschool” werden, hebben we 

 besloten om de koekjes af te schaffen. Op die manier stimuleren we het eten van fruit.  We 

 denken dat het consequent en duidelijk is om dit zo te houden. 

Wat er in de broodtrommels zit is aan de ouders. Wel stimuleren wij het nuttigen van een 

 gezonde lunch. Snoep wordt daarbij inderdaad niet toegestaan. 

• Naam plusklas: 

Hier gaan we een andere naam voor zoeken. 

• Meer info via Parro. 

We hebben als team afgesproken om met regelmaat iets op Parro te schrijven over datgene 

 waar we in de klas mee bezig zijn. Verder wordt er op Fonteintjes en in de schoolkranten 

 vaak iets geschreven over de onderwijskundige ontwikkelingen. Op onze website staat ons 

 vernieuwde schoolplan. 

• Ophalen en brengen van de kinderen 

We hopen na de verbouwing hier weer duidelijke regels voor te kunnen afspreken. 

• Jongens/meiden wc apart.  

We hebben inderdaad geen onderscheid tussen meisjes-en jongenstoiletten. Dit is eigenlijk 

 al heel lang zo en is praktisch gezien handig. We hebben hier opnieuw over gesproken maar 

 we leren kinderen dat gezamenlijk toiletgebruik mogelijk moet zijn, bovendien kun je de 

 toiletten zo efficiënter gebruiken en hoeven ze minder lang te wachten.   

• Sommige ouders vinden het jammer dat er veel activiteiten niet meer worden gedaan, zoals 

cadeautjes maken bij vader/moederdag, kerstbakjes maken, schoolontbijt, terwijl je om je 

heen hoort van andere scholen dat dit wel leuk georganiseerd wordt. Ook zouden ouders 

hierbij betrokken kunnen worden. 

Ook dit punt hebben we serieus besproken. We zijn tot de conclusie gekomen dat je keuzes 

 moet maken. Je kunt niet overal aan mee doen en we denken dat we voldoende excursies, 

 feestjes en bijzondere activiteiten over houden. (veel zelfs) Dit kunt u steeds op de Fonteintjes 

 lezen. We doen niet meer mee aan het nationaal schoolontbijt, omdat het de laatste jaren 

 een karig ontbijt was, maar we doen wel mee met het koningsontbijt. Vader- en  

 moederdagcadeautjes doen we alleen in de onderbouw, omdat het daar makkelijker in te 

 passen is qua tijd. We willen wel graag de ouders meer betrekken bij activiteiten en zullen  

 af en toe een beroep op u doen. 

 

 



Uit de meerkeuzevragen vielen ook nog enkele scores op, te weten:  

❖ De leraren grijpen snel in als er ruzie is. 

Wij vinden dit een heel belangrijk punt en doen ons best om snel te handelen zodra er ruzie 

 is. We letten hierop en zullen dit bewaken. 

 

❖ Er wordt regelmatig aan mij gevraagd of ik tevreden ben met de school 

❖ Er wordt rekening gehouden met de mening van de ouders 

❖ Het is mij duidelijk waar de school aan werkt en wat de school wil verbeteren 

❖ De school informeert de ouders regelmatig over de effecten van de verbeteractiviteiten 

Deze  4 punten vinden wij ook van groot belang. We vragen in ieder geval tijdens de  

 spreekuren naar de tevredenheid over de school. Verder denken we dat we inderdaad hier 

 een verbeterslag zouden kunnen maken. Daar gaan we aan werken. 

 

Hiermee zijn dan alle punten van de 

ouderenquête toegelicht. We hopen dat u (t.z.t.) 

de effecten daarvan zult merken en anders kunt 

u er gerust naar vragen bij een volgend 

spreekuur of bij de directie. U bent welkom.  

 

Wij zijn over het algemeen erg tevreden over 

deze uitslag. Bij de meerkeuze vragen waren nl. 

93 vragen, waarvan er 85 met een groene score- 

en 8 met een ‘rode’ score uit de bus zijn 

gekomen. Deze punten zijn nu toegelicht. Een 

heel mooi resultaat. 

 

Jarigen: Allemaal alvast van harte gefeliciteerd 

en een fijne verjaardag gewenst! 

Ledenvergadering 

Rest ons nog om u alvast te wijzen op de 

ledenvergadering/ouderavond. Deze zal 

gehouden worden op 15 mei a.s.  

 

En natuurlijk 

wensen we u:  

 

Hartelijke groeten. 

Team De Fontein 

 


